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استان فارساستان فارس

بیضا

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بیضا خبر داد؛

برداشت گندم در بیضا
 وضعیت برداشت در دیمزارها مطلوب نیست

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بیضا گفت: عملیات برداشت 
محصول استراتژیک گندم از سطح 11 هزار و 323 هکتار از 

کشتزارهای این شهرستان آغاز شده است.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت 
به  اشاره  با  بیضا، صدیقه مویدی  جهاد کشاورزی شهرستان 
اینکه برداشت گندم در این شهرستان از هیجدهم خرداد ماه 
آغاز شده است و تا اواخر تیرماه ادامه دارد، افزود: تعداد 14 
فعالیت  برداشت،  نحوه  بر  نظارت  منظور  به  برداشت  اکیپ 
کمباین ها و انجام عملیات کیل گیری بطور مستقیم نظارت 

دارند.
نامناسب  پراکنش  خشکسالی،  دلیل  به  کرد:  اظهار  وی 
و  پاییز  فصل  در  محیطی  تنش های  همچنین  و  بارندگی ها 
وضعیت  از  دیمزارها  در  برداشت  گذشته،  سال  زمستان 
نامطلوبی برخوردار است و 407 هکتار از مزارع گندم دیم 

قابل برداشت نیست.
به گفته مویدی؛ از این میزان سطح قابل برداشت، 11 هزار 

هکتار آبی و 323 هکتار دیم است.
بالغ بر 35 هزار  تا پایان زمان برداشت  بینی کرد:  او پیش 
تیرگان، شیروان، چمران  ارقام سیروان، ترابی،  از  تن گندم 
2 و قابوس از گندم زارهای این شهرستان جمع آوری گردد.

خودروهای  تردد  و  خروج  کرد:  تاکید  مسئول  مقام  این 
حامل گندم بدون مجوز جهاد کشاورزی از شهرستان ممنوع 

می باشد.
وی خاطر نشان کرد: به منظور تحویل گندم با نرخ تضمینی 
17 هزار و 500 تومان از کشاورزان، چهار مرکز خرید در 
نظر گرفته شده است که از ساعت 7 صبح تا 7 شب فعال 

خواهند بود.
اطلاعات  به سیلو مستلزم ثبت  یادآور شد: تحویل گندم  او 

بهره بردار در سامانه جامع پهنه بندی است.
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بیضا بیان کرد: سال گذشته 
37 هزار و 238 تن گندم از کشاورزان این منطقه خریداری 

شد.

نی ریز 

بازدید از بخش دیالیز بیمارستان 
شهدای سلامت نی ریز

علیرضا مقدسی: حجت الاسلام والمسلمین حاج سید محمود 
حسینی  امام جمعه  نی ریز، یعقوب خسروانی فرماندار همراه با 
احمدی معاون سیاسی و حقیری معاون توسعه و برنامه ریزی، 
از  دیگر  جمعی  و  شهر  اسلامی  شورای  عضو  پرش  حمید 
دیالیز،  بخش های  از  سلامت،  شهدای  بیمارستان  مسئولین 
اتفاقات و سایر بخش های بیمارستان شهدای سلامت بازدید 

کردند.
با  بیمارستان شهدای سلامت  دیالیز  بخش  است  شایان ذکر 

40 بیمار و ۹ تخت فعال به بیماران خدمات رسانی می نماید.
گفتنی است هدف از این بازدید بررسی مشکلات و مسائل 
در  سلامت  شهدای  بیمارستان  خدمات رسانی  در  موجود 
بخش های مختلف و پیگیری در جهت رفع آنها بود که در 
این خصوص بیماران از نزدیک چهره به چهره با امام جمعه 
معزز و مهندس خسروانی فرماندار، مشکلات را بازگو کردند.
در این بازدید مسئولین ضمن عیادت از بیماران بستری در 
بخش دیالیز، با توجه به بعضی کمبودهای این بخش، جهت 
رفع برخی از مشکلات این بخش قول پیگیری دادند. همچنین 
در این بازدید یک دستگاه  کولر توسط شورای اسلامی شهر 

نی ریز به بخش دیالیز بیمارستان شهدای سلامت  اهدا شد.

ارسنجان 

مدیر عامل آبفا فارس: 

پایدار سازی آب شرب شهرها و 
روستاهای استان مهم ترین راهبرد 

آبفای فارس در آینده است
با مدیر عامل شرکت  فرماندار شهرستان ارسنجان در دیدار 
به  رسانی  آب  روند  در  موجود  مسائل  فارس،  استان  آبفای 
قرار  تبادل نظر  و  بررسی  مورد  را  شهرستان  این  شهروندان 

دادند.

شهرستان  فرماندار  رضایی  نشست،  این  در  یزدانی:  داور 
در  ارسنجان  شهرستان  نیازهای  و  مسائل  بیان  به  ارسنجان، 
حوزه آب رسانی پرداخت و ضمن تقدیر از اقدامات شرکت 
آبفا استان و آبفای شهرستان، خواستار تداوم اقدامات سازنده 

در حوزه آب رسانی به شهرستان ارسنجان شد.
علی شبانی در دیدار با کاووس رضایی با اشاره به این مطلب 
حوزه  در  موجود  نیازهای  حسب  بر  اخیر  سنوات  طی  که 
توسط  خوبی  و  مؤثر  اقدامات  روستایی  و  شهری  آبرسانی 
شده  انجام  ارسنجان  شهرستان  در  فارس  استان  آبفا  شرکت 
است، اظهار داشت؛ البته طرح ها و پروژه های خوبی نیز در 
راستای پایدار سازی آب شرب این شهرستان در دست اجرا 
استان  روستاهای  و  شهرها  شرب  آب  پایدارسازی  و  داریم 

مهمترین راهبرد آبفای فارس در آینده است.
 شایان ذکر است در این جلسه که مهندس فرجی رئیس اداره 
آبفا حضور داشت، دکتر رضایی فرماندار شهرستان ارسنجان، 
بهسازی و ارتقای بهره وری تأسیسات آب رسانی، مهندسی 
افزایش بازدهی منابع آب موجود، پایش و اصلاح  مجدد و 
خطوط انتقال آب، رفع مشکلات مجموعه قدمگاه، طرح های 
مدیریت و اصلاح الگوی مصرف آب توسط خود شهروندان 
و... که می تواند به عنوان مهم ترین راهکار، ما را از خطر و 
بحران بی آبی در فصل گرم سال نجات دهدار مورد بحث و 

تبادل نظر و بررسی قرار داد.

استان بوشهراستان بوشهر

مدیر شرکت خدمات حمایتی کشاورزی
استان بوشهر:

سهمیه کود کشاورزی یارانه ای به 
استان بوشهر ۳۸ هزار تن اعلام شد

مدیر شرکت خدمات حمایتی کشاورزی استان بوشهر گفت: 
این  برای  یارانه ای  انواع کودهای کشاورزی  ابلاغی  سهمیه 

استان در سال زراعی جدید 38 هزار تن تعیین شد.
به گزارش خبرنگار ایلنا، خسرو عمرانی در جمع خبرنگاران 
بوشهر  کشاورزی  حمایتی  خدمات  شرکت  کرد:  اظهار 
غیر  کود  نوع   54 و  یارانه ای  کود  نوع   10 توزیع  برنامه  با 
یارانه ای در نظر دارد شرایط آب و خاک را برای استفاده از 
به همراه آلی، زیستی و  یارانه ای  انواع کودهای کشاورزی 
سبز به روش صحیح و مطابق نیازهای واقعی محصول فراهم 

کند.
انواع کودهای  با  وی در خصوص تغذیه متعادل محصولات 
افزود:  کشاورزی  کودهای  سایر  و  پتاسه  و  فسفاته  ازته، 
مهمترین نتایج حاصل از مصرف بهینه کودهای کشاورزی 
افزایش کمی و کیفی تولید محصولات، مدیریت تنش های 

محیطی و ارتقای سلامت جامعه است.
بوشهر  استان  کشاورزی  حمایتی  خدمات  شرکت  مدیر 
تصریح کرد: کلیه کود شیمیایی این شرکت قبل از توزیع 
از نظر کیفی نمونه برداری شده و در صورت تأیید کیفیت 

توزیع شده در غیر این صورت برگشت داده می شود.
سطح  در  کارگزاری   43 اکنون  شد:  یادآور  عمرانی 
که  می دهند  انجام  را  کود  توزیع  کار  استان  شهرستان های 
افزایش  با  که  بود  کارگزاری   28 اخیر  دهه  در  شمار  این 
مرکزهای توزیع سطح دسترسی کشاورزان تسهیل شده است.
وی ادامه داد: توزیع کود یارانه ای ابزاری مهم برای حمایت 

از کشاورزان، بهبود تولید و افزایش بهره وری است.
سامانه  به  کودی  پایش  سامانه  اکنون  کرد:  اظهار  عمرانی 
جامع پهنه بندی و مدیریت داده های کشاورزی متصل است 
و سهمیه کود از طریق این سامانه به طور شفاف و براساس 
از  جلوگیری  برای  و  کشاورزان  اطلاعات  آزمایی  راست 

هرگونه مغایرت احتمالی انجام می گیرد.
وی افزود: کشاورزان تنها یک سوم از هزینه کود را پرداخت 
و دو سوم آن از طریق تأمین یارانه دولتی پرداخت می شود.

کیلوگرمی   50 کیسه  یک  شده  تمام  قیمت  گفت:  عمرانی 
کود اوره برای دولت هفت تا هشت میلیون ریال است؛ در 
حالی که قیمت فروش آن به کشاورز یک میلیون و ۹50 
هزار ریال تعیین شده تا در قبال آن تولید محصولات اساسی 

کشاورزی رشد و رونق پیدا کنند.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان بوشهر 
خبر داد؛

ترمیم ۲۱ مورد هدررفت آب
در استان بوشهر

گفت: بوشهر  استان  فاضلاب  و  آب  شرکت   مدیرعامل 
21 نقطه دارای هدررفت آب در شبکه آبرسانی این استان با 

دبی 101 لیتر بر ثانیه شناسایی و ترمیم شد.
به گزارش خبرنگار ایرنا، ابوالحسن عالی در جمع خبرنگاران 
مربوط  مورد   17 نشت یابی  دارای  مورد   21 از  کرد:  اظهار 

بوده  انشعابات  به  مربوط  مابقی  مورد  چهار  و  توزیع  شبکه 
است.

وی بیان کرد: با توجه به افزایش قابل توجه مصرف آب در 
این استان یکی از راهکارهای مهم شناسایی نقاط دارای نشت 

است که این طرح به صورت ویژه دنبال می شود.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان بوشهر تصریح کرد: 
هم استانی ها نیز می توانند در صورت مشاهده هرگونه نشت 
آب در خطوط انتقال، توزیع و انشعاب مورد را در اسرع وقت 

به سامانه تلفنی 122 گزارش کنند.
نیروهای عملیاتی  اندیشیده شده  با تمهیدات  ادامه داد:  عالی 
در  تا  دارند  آمادگی  بوشهر  استان  فاضلاب  و  شرکت آب 
صورت گزارش دریافتی مبنی بر نشت آب در کمترین زمان 

ممکن نسبت به اصلاح آن اقدام کنند.
وی بیان کرد: انتظار می رود به موازات این طرح مشترکان 
هم استانی در مصرف آب بازنگری جدی داشته باشند چراکه 
از  فراتر  بسیار  استان  در  آب  مصرف  متوسط  سرانه  اکنون 
متوسط کشوری بوده و این رویه تهدیدی برای تأمین آب 

پایدار است.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان

استاندار هرمزگان:

قطع برق برای مراکز تولید و عرضه 
مواد غذایی زیان آور است

برای  مصوب  ملی  طرح  به  باتوجه  هرمزگان  استاندار 
و  تولید  واحدهای  برق   قطع  برق،  مصرف  در  صرفه جویی 
عرضه مواد غذایی را زیان بار برشمرد و مدیریت مصرف برق 

در این بازه را به شهرک های صنعتی سپرد.
در  هرمزگان،  استاندار  دوستی  مهدی  ایسنا،  گزارش  به 
جلسه کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان هرمزگان، 
مایع  کود  تولید  آرد،  فرآورده های  کارخانه های  مشکلات 
و  کرده  بررسی  را  جدید  گرمسیری  گونه های  کشت  و 
جدید  محصولات  کشت  ویژه  به  نوین  طرح های  از  گفت: 
کند  اقتصادی تر  را  استان  کشاورزی  تولیدات  می تواند  که 
حمایت می کنیم و در رفع مسائل و موانع این طرح ها نهایت 

همکاری را خواهیم داشت.
قطع  برای  ملی  امنیت  عالی  شورای  مصوبه  به  اشاره  با  وی 
در  ساعت   24 میزان  به  صنعتی  شهرک های  و  صنایع  برق 
هفته، گفت: این طرح می تواند به واحدهای تولید و عرضه 
مواد غذایی واقع در شهرک های صنعتی به ویژه سردخانه ها 

آسیب بزند.
با  هرمزگان  صنعتی  شهرک های  کرد:  عنوان  دوستی 
هستند  متفاوت  سمنان  و  یزد  و  تهران  صنعتی  شهرک های 
و نمی شود با یک فرمول برای همه این ها تصمیم گیری کرد 
چرا که در شهرک های صنعتی استان فرآوری ماهی و میگو 

انجام می شود که به شدت فسادپذیر هستند.
تأکید کرد: شرکت توزیع برق موظف  استاندار هرمزگان، 
برق  قطعی  ساعات  کاهش  برای   را  همکاری  نهایت  است 
کارخانه های آرد، سردخانه ها و مراکز تولید و عرضه مواد 
مدیریت  آینده  هفته  طی  است  لازم  و  باشد  داشته  غذایی 
تا  شود  سپرده  صنعتی  شهرک های  خود  به  برق  مصرف 

خودشان بتوانند به اندازه مصوب صرفه جویی کنند.
گفتنی است در پی بازدید روز جمعه 18 خردادماه، استاندار 
هرمزگان از کارخانه های فرآورده های آرد و تولید کود مایع 
بندرعباس، مقرر کرده بود برای بررسی و رفع مسائل آن ها 
کارگروه تشکیل جلسه داشته باشد که امشب موارد تسهیلات، 
مجوزها و پروانه های لازم، آب، برق و ارز موردنیاز آن ها 

توسط اعضا بررسی و برای رفع شأن تصمیم گیری شد.

مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس 
هرمزگان:

۱۰۰ کلاس درس هرمزگان به سیستم 
سرمایشی تجهیز می شود

 
مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس هرمزگان گفت: 
اجرای »طرح شهید عرب« در 100 مدرسه مناطق محروم و 
کم برخوردار استان با همکاری نوسازی مدارس و قرارگاه 

عدالت تربیتی تعمیر و نوسازی می شود.
بررسی  نشست  در  زعیمی  باوقار  مهدی  ایلنا،  گزارش  به 
اجرای طرح شهید عجمیان و طرح شهید عرب که با حضور 
آموزش  مناطق  روسای  و  تربیتی  عدالت  قرارگاه  دبیر 
به  اشاره  با  هرمزگان،  آموزشی  منطقه  هفت  پرورش  و 
برنامه ریزی نوسازی مدارس هرمزگان در اجرای طرح شهید 
عرب افزود: هدف اصلی این طرح تجهیز سیستم سرمایشی 
مدارس مناطق محروم و کم برخوردار است که در قالب این 
با  درس  کلاس   100 تجهیزات  که  شده  برنامه ریزی  طرح 
استان  تربیتی  عدالت  قرارگاه  و  مدارس  نوسازی  همکاری 

تعمیر و نوسازی شود.
وی بیان کرد: با هماهنگی های انجام شده از سوی نوسازی 
که  مدارسی  هرمزگان،  تربیتی  عدالت  قرارگاه  و  مدارس 
سامانه  در  را  خود  سرمایشی  وسایل  به  مربوط  مشکلات 
تجهیزات  تخصیص  اولویت  در  کرده اند؛  ثبت  مربوطه 

سرمایشی قرار خواهند گرفت.
مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس هرمزگان همچنین 
در  کرد:  اظهار  و  اشاره  عجمیان«  »شهید  طرح  اجرای  به 
عجمیان  شهید  طرح  گذشته  سال  مانند  نیز  امسال  تابستان 
مناطق  تمامی  در  مدارس  و شاداب سازی  بهسازی  به منظور 
و  تربیتی  عدالت  جهادی  قرارگاه  مشارکت  با  و  استان 

گروه های جهادی در استان هرمزگان انجام خواهد شد.
باوقار زعیمی ادامه داد: این طرح با هدف ترویج و ارتقای 
و  آشنایی  جهت  مناسب  بستری  ایجاد  و  جهادی  روحیه 
از  استفاده  و  جهادی  گروه های  با  دانش آموزان  همکاری 
ظرفیت دانش آموزان و بهره وری از مهارت های کسب شده 
آنان در جهت بهسازی و شاداب سازی مدارس تمامی مناطق 

استان در دست اقدام است.
رئیس شورای راهبری طرح شهید عجمیان در هرمزگان، در 
مدیران  گفت:  استان  آموزشی  منطقه  هفت  روسای  حضور 
مناطق میناب، رودخانه )رودان(، جاسک، سندرک )میناب(، 
بشاگرد، لیردف )جاسک( و فین )بندرعباس( که از سوی 
شده  اعلام  هدف  مناطق  عنوان  به  تربیتی  عدالت  قرارگاه 
شاداب  و  بهسازی  اجرای  سریع تر  هرچه  راستای  در  است، 
نوسازی  و  کنند  اقدام  خود  پوشش  تحت  مدارس  سازی 
مدارس هرمزگان آمادگی برای تهیه ملزوماتی مانند رنگ، 

رویه میز و صندلی را دارد.

استان خوزستاناستان خوزستان

معاون استانداری خوزستان:

بانک ها در تحقق اقتصاد دانش بنیان 
نقش آفرین باشند

 
معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری خوزستان بر نقش 
تاکید  دانش بنیان  اقتصاد  تحقق  در  بانک ها  مهم  و  حمایتی 
کرد و گفت: برای پیشرفت کشور مسیری جز تحقق اقتصاد 

دانش بنیان وجود ندارد.
به گزارش مهر، محمد راضی جلالی در نشست شرکت های 
استاندار  حوزه  جلسات  سالن  در  بانک ها  و  دانش بنیان 
این  در  حرکت  و  دانش بنیان  اقتصاد  کرد:  بیان  خوزستان 
به  رهبری  معظم  مقام  که  است  راهبردهایی  از  یکی  مسیر 
تأثیر  و  مطرح کرده  اقتصاد کشور  دهنده  نجات  راه  عنوان 

بسزایی در حل مشکلات اقتصادی ایفا می کند.
وی اظهار کرد: توفیقاتی که در این مسیر حاصل شده نتیجه 
اعتماد و حمایت جوانانی است که در تمام نقاط این سرزمین 
متناسب با نیازهای کشور تلاش کردند و با تلفیق مهارت، 

دانش و پشتکار توانستند نیاز کشور را رفع کنند.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری خوزستان تصریح 
کرد: اتفاقات خوبی در زمینه های مختلف هسته ای، پزشکی، 
فعالیت های  قالب  در  کشاورزی  و  پتروشیمی  گاز،  نفت، 

دانش بنیان حاصل شده است.
راضی جلالی با بیان اینکه حمایت مالی بانک ها می تواند در 
زمینه تحقق اقتصاد دانش بنیان تأثیرگذار باشد گفت: افکار 
باید  بنابراین  نمی رسند  نتیجه  به  مالی  حمایت  بدون  علمی 
وجود  فناور  و  دانش بنیان  شرکت های  برای  لازم  بسترهای 

داشته باشد تا به اهداف کلان کشور دست یافت.
وی خاطرنشان کرد: روش های جدید تأمین مالی، مولدسازی، 
تهاتر و روش های دیگر امروزه به کمک بانک ها آمده که 
شرکت های  نیازهای  روش ها  این  از  استفاده  با  می توانند 

دانش بنیان را رفع کنند.
معاون استاندار خوزستان با تاکید براینکه همه مردم در این 
مسیر مسئول هستند و باید به بهترین شکل این مسئولیت را 
انجام دهند گفت: انتظار می رود بانک ها در این راستا به هر 
طریقی کمک کنند زیرا برای پیشرفت کشور مسیری جز 

تحقق اقتصاد دانش بنیان وجود ندارد.
بر اساس این گزارش و به گفته رئیس پارک علم و فناوری 
خوزستان در حال حاضر 427 شرکت فناور در پارک علم و 
فناوری و 150 شرکت دانش بنیان در خوزستان فعالیت دارند.

 

معاون مسکن و ساختمان اداره کل 
راه و شهرسازی خوزستان:

۱۴ هزار واحد مسکن مهر نیمه تمام 
در خوزستان وجود دارد

 
معاون مسکن و ساختمان اداره کل راه و شهرسازی خوزستان 
از وجود 14 هزار واحد مسکن مهر نیمه تمام در خوزستان 

خبر داد.

میثم آذرسا در گفت و گو با ایرنا بیان کرد: از این تعداد پنج 
هزار واحد دارای پیشرفت فیزیکی زیر 30 درصد بوده که 
عمده آنها دارای مشکلات حقوقی و فاقد متقاضی هستند و 

باید تا پایان سال تعیین تکلیف شوند.
معاون مسکن و ساختمان اداره کل راه و شهرسازی خوزستان 
گفت: بخش عمده این واحدها تکمیل و به متقاضیان تحویل 
مشکل  استان  مهر  مسکن  طرح های  از  بخشی  اما  شده  داده 
و  فسخ  آنها  قبلی  قرارداد  باید  که  دارند  پیچیده ای  حقوقی 

نسبت به تکمیل آنها اقدام شود.
مهر  مسکن  واحدهای  دولت  کمک  با  کرد:  تصریح  وی 
به  و  تکمیل  جاری  سال  پایان  تا  بالا،  فیزیکی  پیشرفت  با 

متقاضیان تحویل داده می شود.
طرح  به  خوزستان  مهر  مسکن  واحدهای  از  بخشی  تبدیل 

نهضت ملی مسکن
از  بخشی  شده  انجام  برنامه ریزی  اساس  بر  گفت:  آذرسا 
واحدهای مسکن مهر فاقد متقاضی و دارای مشکل حقوقی 
در خوزستان پس از برطرف شدن ایرادات قانونی، به طرح 

نهضت ملی مسکن تبدیل می شوند.
مهر،  مسکن  طرح  در  استان  تعهد  گزارش  این  اساس  بر 
ساخت بیش از 77 هزار واحد در شهرهای بالای 25 هزار نفر 

بود که ساخت این واحدها در دولت نهم آغاز شد.
دولت  در   1400 سال  از  مسکن  ملی  نهضت  طرح  همچنین 
سیزدهم اجرا شد که سهم خوزستان ساخت 280 هزار واحد 

در طول چهار سال است.
در  باید  تعداد  این  از  واحد  هزار  این گزارش 40  اساس  بر 
از  واحد  هزار   7۶ همچنین  شود  جانمایی  جدید  شهرهای 

سهمیه استان مربوط به مسکن روستایی است.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

استاندار کهگیلویه وبویراحمد:

برای تکمیل راه آهن اقلید به یاسوج 
۱۵۰ هزار میلیارد ریال نیاز است

 

 
استاندار کهگیلویه و بویراحمد گفت: طبق برآوردهای انجام 
شده، برای تکمیل پروژه راه آهن اقلید به یاسوج 150 هزار 

میلیارد اعتبار نیاز است.
اظهار  ایرنا  خبرنگار  با  گو  و  در گفت  احمدزاده  علی  سید 
کرد: هم اینک طرح راه آهن اقلید به یاسوج رها شده با اینکه 

عملیات اجرایی آن 2۶ درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
وی افزود: استان در تأمین منابع مالی پروژه راه آهن اقلید به 
یاسوج با کمبود مواجه است، هر سال مبلغی بین پنج میلیارد 
ریال تا 10 میلیارد ریال به این پروژه تزریق شده است که 
به هیچ وجه این اعتبارات قطره چکانی جوابگوی این ابرپروژه 

و مهم نیست.
استاندار کهگیلویه و بویراحمد تصریح کرد: این مبلغ ناچیز 
در  می شود  تزریق  طرح  به  باشد،  فعال  کارگاه  اینکه  برای 
حالی که یک شرکت چینی آماده سرمایه گذاری است و 

تنها تضمین برگشت سرمایه می خواهد.
احمدزاده بیان کرد: انتظار می رود از محل تهاتر نفت مبلغی 
برای تکمیل این پروژه اختصاص یابد، چنانچه راه آهن اقلید 
به یاسوج تکمیل شود این استان به بوشهر و شرق خوزستان 

و به مشهد متصل خواهد شد.
سال هاست که اتصال به شبکه ریلی کشور مطالبه و آرزوی 
ضمن  تا  است  بویراحمد  و  کهگیلویه  مردم  اصلی  دیرینه 
توسعه اقتصادی و ایجاد اشتغال، استان را از بن بست ارتباطی 
خارج کند و حمل بار با مقدار زیاد و در زمان کوتاه و هزینه 

کمتر انجام شود.
به  شمال  کریدور  عنوان  به  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان 
است  بی نظیری  قابلیت های  دارای  و  می شود  شناخته  جنوب 

اما محروم از حتی یک متر خط ریلی است.
راه آهن اقلید - یاسوج به طول 17۶ کیلومتر از جمله مهم ترین 
نقل  و  در حوزه حمل  استان  این  احداث  در حال  طرح های 
استان  توسعه  روند  از آن  بهره برداری  در صورت  است که 

شتاب می گیرد.
احداث راه آهن اقلید - یاسوج در سفر اول دولت نهم )سال 
به دلایل  بویراحمد مصوب ولی  استان کهگیلویه و  به   )8۹
مختلف از جمله نداشتن توجیه اقتصادی اجرایی نشد تا اینکه 
در اواخر سال 13۹3 کلنگ زنی شد و هر سال اعتبارات قطره 

چکانی به آن تزریق شده است.
اقلید   - یاسوج  راه آهن  طرح  طراحی  و  اطلاعات  اساس  بر 
حدود 17 دهنه تونل با 15 تا 20 کیلومتر طول به همراه هفت 

ایستگاه در این راه آهن پیش بینی شده است.
بر اساس قرارداد اولیه در آن زمان و در دولت گذشته اجرای 
قطعه اول راه آهن یاسوج - اقلید که به طول 22 کیلومتر است 
رقمی افزون بر یک هزار و 200 میلیارد تومان برای تکمیل 

و بهره برداری آن برآورد شده بود.
میلیون  بود که سالانه حدود چهار  بینی شده  پیش  همچنین 
با این راه آهن جابه  تن بار و بیش از 400 هزار نفر مسافر 

جا شود.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان نی ریز از آغاز برداشت جو از 550 هکتار مزارع این شهرستان 
خبرداد.

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان نی ریز، 
علیرضا بصیری گفت: کار برداشت، از دوازدهم خردادماه آغاز شده است و تا  نیمه اول تیرماه 
ادامه دارد.به گفته وی؛ متوسط برداشت جو حدود 3.5 تن در هکتار است و پیش بینی می شود؛ 
2000 تن محصول جو در این شهرستان برداشت شود.بصیری افزود: بیشتر ارقام کشت شده 

جو در سال زراعی جاری، »نصرت« و »ریحان 3« هستند.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان نی ریز خبر داد؛

آغاز برداشت جو از مزارع نی ریز 


